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Entrevista a I'Honorable Conseller 
de Política Territorial i Obres Publiques. 

Joaquim Molins: 
"Racionalitat en la gestió, 
modernització qualitativa 
i quantitativa de les nostres 
infrastructures, 
I'equili bri territorial 
i mimar el país, el territori, 
seran les meves prioritats". 
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Generalitat. Després de dirigir dura 
Comeq, Consum i Turisme, el juliol 

"Estic al front d'un Departament prof 

"Si la modernització del país és un dels grans objectius del Govern 'de 
la Generalitat, pel que fa a infrastructures es una exigencia de primer 
ordre per a aquest Departament, en el doble sentit quantitatiu i quali- 
tatiu. La creació d'infrastructura és, alhora, un instrument extraordina- 
riament equilibrador del territori, reequilibri que comporta un segon 
objectiu del Departament. D'altra banda, I'urbanisme i el medi ambient 
són també part especialment important de les prioritats de la meva 
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- Conseller, jcom defineix i com 
pensa acomplir la responsabilitat 
que li ha estat encomanada pel 
Molt Hble. President del Govern 
de Catalunya, al front del Depar- 
tament de Política Territorial? 

Jo coneixia les grans linies 
d'actuació del Departament com 
a membre del Consell Executiu 
durant ¡'anterior legislatura. A 
grans trets, la tasca que em per- 
toca realitzar és la d'impulsar 
des de la Conselleria la realitza- 
ció de les grans actuacions d'in 
frastructura endegades o en pro- 
jecte que ens calen per reequi- 
par el nostre país i preparar40 
perque pugui afrontar amb garan 
ties el repte de la incorporació 
plena a la Comunitat Europea. 

La meva altra procupació ha 
de ser vetllar perque I'activitat 
dels particulars i de les diferents 
administracions i Institucions 
que actuen a Catalunya, s'adeqüi 
als principis de respecte a I'en 
torn i per a un major benefici de 
la comunitat. 

Acabar grans projectes 
i iniciar-ne de nous 
- Quines directrius te fixades per 
dotar el país de les infrastructu- 
res que li calen? 

Catalunya exigeix una moder- 
nització qualitativa i quantitativa 
de les nostres infrastructures. 

Hem de prosseguir amb l'exe 
cució dei Pia de Carreteres de 
I'any 1985. Existeixen alguns 
grans projectes en construcció 
que cal acabar i se n'han d'lni- 
ciar de nous. No per coneguts 
vull deixar de citar, com a exem- 
ples, I'acabament de I'autopista 
Terrassa-Manresa, I'inici de la de 
Barcelona-Sitges, la de Terrassa- 
Rubí, I'obertura del túnel de 
Vallvldrera, I'acabament del tram 
del 2n Cinturó de la xarxa arte 
rial entre la Meridiana i la 
Diagonal, la construccio de les 
cinc variants de I'Eix dei Llobre 
gat, el desdoblament de la N-152 
Rns a Vic, la millora de ¡'Elx de 
['Ebre fins a Lleida, I'inici de la 
construcció de I'Eix transversal 
en el seu tram Vic-Girona, la 
millora dels accessos a la Costa 
Brava, les connexions Garraf- 

Penedes i Maresme-Valles, el 
tractament de les vies de comu- 
nicació de les comarques de 
muntanya amb la xarxa d'itinera- 
ris de llarg recorregut o la millora 
dels accessos a poblacions com 
Banyoles i la Bisbal d'Emporda. 
A mes, hem d'accentuar I'esforq 
posat fins ara en el manteniment 
de la xarxa competencial de la 
Generalitat. Construir i modernit- 
zar les carreteres vol dir preveu- 
re que hem de destinar més 
diners a la seva conservació, que 
penso que ha d'anar acompanya- 
da d'una millora en la senyalitza- 
ció, en aspectes concrets de la 
seguretat viaria i tambe en la 
integració de la carretera en el 
medi urbii o rural per on discorre. 

D'aitra banda, aconseguir la 
gestió Única de la xarxa de 
carreteres de Catalunya és una 
qüestió de voluntat politica i d'e 
ficacia administrativa, la qual 
cosa vol dir que haurem d'inten 
sificar la relació amb els organis- 
mes corresponents de l'adminls- 
tració de ¡'Estat per avanqar en 
la coordinació de les actuacions 
que es duran a terme al nostre 
país. 

- La modernització, en el sentit 
qualitatiu, a que voste fa referen- 
cia, s'ha d'entendre com a intro- 
ducció de tecnologies modernes, 
per exemple, la incorporació dels 
ferrocarrils d'alta velocitat?. 
Confia en una decisió afirmativa 
per part de I'AdministraciÓ central 
que adopti alhora I'ample de via 
internacional? 

Espero que entre tots siguem 
capaqos d'introduir la revolució 
tecnologlca que, per ai ferroca- 
rril, significa I'alta velocitat. En 
el nostre cas suposa, a més a 
mes, l'ample de via internaclo- 
nal, i Catalunya no pot, ni el con 
junt de I 'btat espanyol tampoc, 
permetre's ei luxe de passar del 
tema. 

L'assumpció de I'ample de via 
internacional I la reducció dels 
temps de viatge, mitjanqant la 
incorporació de trens capaqos 
de desenvolupar altes velocitats, 
són necessitats indefugibles a 
les quals I'AdministraciÓ ha de 
donar necesshriament viabilitat. 

- Les comunicacions també 
inclouen el sector del transport. 
Quina serA I'activitat que desple- 
garB el Departament en aquest 
Bmbit? 

L'acompiiment del Pla 
d'btacions d'Autobusos per al 
transport regular de viatgers ha 
de prosseguir. S'ha d'acabar I'es- 
tació de Barcelona-nord, i hem 
d'anar construint les estacions 
de les capitals de comarca. Olot, 
Vic, Sabadell, ... són algunes de 
les poblacions on n'hi ha de pre 
vistes. 

Pel que fa al transport de mer- 
caderies, hem d'impulsar I'am- 
pllació de la Central Fltosanitdria 
de Vilamalla, perque es conver- 
teixi en el gran centre d'inter- 
canvi de carrega proper a la fron 
tera, i la construcció de centres 
de mercaderies a I'entorn de la 
conurbació de Barcelona i en 
ciutats que aglutinen una inten- 
sa activitat comercial, com 
Tortosa o Manresa, actuacions 
que cal fer amb el suport i, a 
vegades, la Intervenció directa 
dels empresaris del sector I de 
les organitzacions i institucions 
empresarials i cíviques de la 
zona on hom vulgui emplaqar-les. 

L'altre gran grup d'infrastruc- 
tures de transport és constituit 
pel Metro de Barcelona i els 
Ferrocarrils de la Generalitat de 
Catalunya. La inversió en metro, 
que ha estat especialment 
important els darrers anys -de 
I'ordre de 5.000 MPTA/any- es 
justifica pel seu fort component 
de servei social i d'instrument 
de redistribució de rendes. Cal, 
per tant, aconseguir incrementar 
tant i'oferta de desplaqament 
com el nombre de viatgers per 
any. 

Els Ferrocarrils de la 
Generalitat han superat l'atzu- 
cac financer i d'obsolescencia 
que patien a finals de la decada 
dels setanta i ara ens hem de 
plantejar tambe I'ampiiació i 
millora de la seva oferta, ImpuC 
sant la seva reconversió en un 
sistema ferroviari regional d'ele 
vada freqüencla, que uneixi 
Barcelona amb les principals ciu- 
tats mitjanes de la conca dei 
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Llobregat i del Vall¡% Occidental. 
Especialitzar els FGC no vol dir 
oblldar la important funció que 
compleixen com a ferrocarril 
metropolita (vull recordar, com a 
exemple, que I'esperit de la cele 
brac16 del 1253 aniversari del 
ferrocarril de Sarrla es el de la 
projecció cap al futur d'aquesta 
Infrastructura), ni tampoc I'es- 
for9 fet en I'adequació de les 
estacions hivernals de Núrla i de 
la Molina. 

Impulsar els ports 
- Crec que dos altres vessants 
del transport, com ara són el t rB 
fic portuari i la navegació aeria, 
mereixen també ser abordats. 
Quins són els seus comentaris 
en aquest sentit? 

Penso que la preocupació per 
la navegació esportiva no ens ha 
de fer minvar I'interk que hem 
de tenir a potenciar el sector 
pesquer catala. Des de la 
Comissió de Ports, també hem 
de treballar perque es puguin 
diversificar les possibilitats del 
transport de mercaderies I viat- 
gers, avui concentrat en els 
ports de Barcelona i Tarragona. 
S'ha d'lmpulsar Sant Carles de la 
Riplta, I s'ha de revifar un bon 
port comercial a la Costa Brava, 
que situi la nostra costa en els 
clrcults de creuers de la Medite 
rrinla occidental. Tampoc no vull 
que totes aquestes preocupa- 
cions em facin oblldar la conve 
niencia de vetllar, des de la 
representació que tenim al port 
de Barcelona, pel creixement i 
consolidació d'aquesta organit- 
zació portuaris, imprescindible 
per a la represa Industrial de Ca 
talunya. 

- Quan pensa emprendre la 
Generalitat I'endegament i des- 
viament de I'últim tram del riu 
Llobregat? 

Al llarg d'aquest període s'ha 
de materialitzar la decisió de 
desviament del riu Llobregat I la 
possibilitat de creixement del 
port, com també la reconversió 
del port vell com a espai de Ileu- 
re i d'activitat terciaria al servei 
de la ciutat de Barcelona i de tot 
el seu entorn. 

- Quant al trhfic aeri? 

Ens congratulem que finalment 
I'AdminlstraclÓ central empren- 
gui la remodelació de la termi- 
nal, i que ho faci sota uns para 
metres d'utilltzació coincidents 
amb les nostres previsions, perd 
no volem que el treball s'aturl 
aquí. La nostra gran preocupació 
es poder intervenir en la planifi- 
cació del futur de I'aeroport de 
Barcelona. 

"El món de I'aigua 
es molt complex" 
- Quina opinió li mereix la política 
hidri3ulica duta a terme al llarg de 
la passada legislatura? Hi pensa 
intrduir modificacions? 

Una bona part de les com- 
petencies d'algües no ens foren 
traspassades fins I'any 1985 I, 
amb I'apllcacló de les lleis esta- 
tal i catalana sobre aigües i I'ad- 
mlnlstracló hidraullca, la plena 
activitat de la Generalitat s'ha 
anat notant progressivament. El 
Consell Executiu va valorar en el 
seu dia molt positivament la 
manera amb que el trapas fou 
aconseguit I, encara que el 
volum traspassat era escis en 
alguns aspectes, com en el de la 
Infrastructura hldr~ullca o en els 
regadius, en general fou profitós 
per a Catalunya. Per'una altra 
banda, hi havia ja un marc per al 
Pla d'AlgÜes de Catalunya que, 
com a diagndstlc, establia els 
principals eixos d'actuacló de la 
Generalitat en aquest camp. 
Crec que s'ha treballat encerta- 
dament I molt en el camí de la 
reorganització admlnlstratlva de 
les confederacions I Comissaries 
d'AlgÜes, i en la creació de I'ac- 
tual Junta d'AigÜes, I crec també 
que els municipis han notat I'es- 
for9 fet quant a la mlllora dels 
abastaments. 

El món de I'algua es molt com 
plex: els drets seculars que hem 
de respectar, les relacions amb 
els usuaris, la regulació dels 
aprofitaments, la preservació de 
les reserves subterranies, la poll- 
cia de lleres, ... Aplicar un marc 
normatiu és, de per si, una tasca 
feixuga 1 de molta responsabill- 
tat que no voldré pas defugir. 

- Quins són els eixos de treball 
en aquesta parcel-la? 

Tinc molt clar que cal treballar 
per concloure o donar forma a 
projectes com la portada d'al- 
gües a les comarques del Camp 
de Tarragona I del Baix Penedes, 
per raclonalltzar els serveis de 
subministrament a Barcelona I la 
seva conurbació amb cabals pre 
cedents del Ter I del Llobregat, 
fer extensiu el subministrament 
al Garraf, al Penedh, al Vall¡% I 
al Maresme, garantir dotacions 
suficients per a les puntes 
estiuenques de la Costa Brava I 
resoldre problemes greus de 
comarques interiors com les 
Garrigues. 

- I pel que fa als endegaments? 

La qüestió de la regulació dels 
nostres rius depen del compli- 
ment, per part del Govern cen- 
tral, del compromís subscrit en 
el conveni annex al Decret de 
Traspasses, que Inclou projectes 
com els dels pantans de Rialb I 
de la Llosa de Cavall, o el desvla- 
ment del Llobregat. Hem d'estar 
amatents, aprovar els projectes 
constructius i Instar el Govern 
que complelxl el conveni. Em 
consta, pefi, que aquesta es la 
voluntat de I'actual equip dlrl- 
gent del Ministeri d'0bres 
Públiques. 

- Sobre I'irrigació de noves 
terres, se n'ha parlat a basta- 
ment els darrers temps. Que 
pensa voste que cal fer? 

Vull aclarir en primer lloc que 
la politlca de regadius es una 
politlca coordinada amb el 
Departament d'Agrlcultura. El 
nostre Departament executa 
essencialment les obres de cap 
tació i de distribució fins a les 
xarxes de canals secundaris. 

Es tracta generalment de pre 
jectes que requereixen un gran 
esfor9 inversor, que tenen una 
considerable complexitat tecnl- 
ca I que necessiten sovint llargs 
períades de maduració. 

No obstant aixd, es fa lmpres- 
clndlble que, durant I'actual 
legislatura, iniciem la tramitació 
I construcció de les principals 
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iniciatives previstes en la progra 
mació de regadius de que dispe 
sa la Direcció General d'0bres 
Hidraullques. Caldra, per tant, 
fer un considerable esforq finan- 
cer i accentuar la imaginació per 
trobar els recursos necessaris 
per tirar endavant un Pla d'a- 
quest abast. 

El Pla Territorial General. 
L'instrument basic 
de vertebracio territorial 
- Conseller, fins ara hem parlat 
de preparar el territori, perd pre 
parar-lo per a que? 

La denominació del Departa- 
ment es de Política Territorial i 
Obres Públiques i, per tant, una 
de les competencies que hem 
d'exercir és la de definir i execu- 
tar les polítiques que el Consell 
Executiu vol desplegar, en mat& 
ria del sol. Per fer-ho, disposem 
d'un instrument basic, el Pla 
Territorial General, que, d'acord 
amb la Llei de Política Territorial, 
estem elaborant. S'hl dissenyen 
estrategies per vertebrar el nos- 
tre país a partir de les xarxes 
d'infrastructures existents, i de 
les previstes en els Plans 
Sectorials, de manera que hi tin- 
gui cabuda, amb respecte abs* 
lut per un entorn d'una gran 
riquesa natural i paisatgística, 
una societat industrialitzada que 
cerca millors cotes de benestar i 
en la qual I'activitat turística es 
una de les principals fonts d'in- 
gressos de la seva economia. 

Polítiques que preveuen tambe 
una atenció preferent envers les 
zones deprimides del país -les 
comarques de muntanya- que 
disposen dels seus propis Plans 
d'lnversions Publiques quinquen- 
nals o que, a partir de I'entrada 
en vigencia de les l leis 
d'ordenacló Territorial, han de 
considerar la regulació deis 
assentaments humans en I'ambit 
de la Regió I mitjanqant I'iinstru- 
ment del Pla Territorial Parcial. 

Municipi a municipi 
Cal dur a terme una política 

urbanística, municipi a municipi, 
que proposi les zones de creixe 
ment i eixample d'una manera 

ordenada i proporcionada a la 
situació actual de les pobla- 
cions. 

Cal completar el planejament 
general dels municipis de 
Catalunya, pero potser cal posar 
un especial emfasi en avanqar 
en la definició del planejament 
derivat i, sobretot, en els projec- 
tes d'urbanització i d'execució 
d'obres municipals. Actualment, 
es critica la manca de sol qualifi- 
cat que tenim a molts indrets i 
que es creu que provoca I'encari- 
ment dels preus dels immobles. 
Tanmateix, jo considero que el 
problema no es solament de 
&gim jurídic del sol, sinó també 
d'esforq inversor per part dels 
promotors immobiliaris o de la 
pr6pia Administració, I de celeri- 
tat en la tramitació administratl- 
va. I així poder oferir al mercat 
solars correctament urbanitzats. 

L'lnstitut Catala del Sol s'esta 
convertint en un element clau 
del reequilibri territorial, i de 
recomposició i de cohesió de les 
trames urbanes de moltes pobla- 
cions de Catalunya i, cada cop, 
caldra seleccionar amb més cura 
les noves actuacions de 
I'lnstltut. 

Per una altra banda, cal com 
plementar aquesta política amb 
intervencions en nuclis antics i 
centres historics a través del 
Servei de Patrimoni de la direc- 
ció General dqArquitectura. 

- Darrerament, es parla molt de 
política d'habitatge, reactivació 
del sector, I'habitatge social, ... 
En quina línia es treballara els 
propers anys? 

La Generalitat continuara amb 
la seva política de promoció 
d'habitatge públic, en funció de 
les necessitats i d'acord amb els 
ajuntaments i les mancances 
que recullin els serveis del 
Departament de Benestar So- 
cial. 

Pel que fa a la situació del 
sector, es indubtable que I'efec- 
te dels Jocs Olímpics i, en gene 
ral, la projecció exterior de 
Catalunya i la configuració d'una 
regió dlnamica al vessant nord- 

occidental de la Mediterrania, 
capitalitzada per Barcelona i la 
seva conurbació atrauen inver- 
sions que tambe són destinades 
al sector Immobiliari. La Inversió 
per raó turística, no sols no 
decreix, sinó que esta experi- 
mentant increments espectacu- 
lars. Es evident que qualsevol 
expressió lleugerament preocu- 
pant pot ser mal interpretada, 
pero no vull deixar de posar aten- 
ció a la necessitat de no desa- 
profitar una situació avui favora 
ble per preparar-ho i per aconse 
guir un futur menys arraujat. 

El problema, per a mi, sera 
que es pugui trobar un punt d'e 
quilibri i de creixement sostin- 
gut, i que s'entri rapidament en 
una nova inflexió. 

Per aixo, un dels principals 
encarrecs que he fet a la 
Direcció General dVArquitectura i 
Habitatge ha estat que vetllin 
amb cura pel procés d'adequació 
del sector a la Comunitat i pel 
rigor en la inspecció de I'obra 
feta, la qual cosa ens ha de per- 
metre guanyar prestigi, consoli- 
dar qualitat i apreuar el mercat. 
Desitjo que el sector així ho 
entengui. 
- Quines novetats preveu en I'es- 
tructura d'aquest Departament? 
Pensa introduir canvis en I'equip 
huma que el configura? 

Be, es una qüestió que, com 
pot comprendre, no I'avanqaria 
mai en una entrevista com 
aquesta. Jo he reconegut públi- 
cament, en mitjans de comunica- 
ció, la confianqa que em merei- 
xen tots els membres de I'equip 
directiu del Departament, 
comenqant evidentment pel 
mateix Secretari General; es un 
equip rodat amb el qual em vull 
entendre i crec que, per la seva 
capacitat humana i professional, 
assimilara facilment eis matisos 
que, com a nou responsable del 
Departament, vull introduir en la 
gestió quotidiana. 

És voluntat meva, doncs, po- 
der mantenir aquesta estructura 
de direcció del Departament i, 
com és Iogic, efectuar única- 
ment aquells ajustaments que, o 
les mateixes persones, o aques- 
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t a  manera nova de treballar, 
aconsellin de fer. 

- La celeritat administrativa. el 
control, ... són temes que susci- 
ten interes. Quines directrius 
donara pel que fa a les relacions 
amb I'administrat? 

Miri, la maquinaria del Depar- 
tament és prou gran perque sem 
pre hom hi pugui trobar una uni- 
tat que podria millorar la seva 
atenció al públic, pero, en gene- 
ral, no crec que estiguem espe 
cialment mal considerats en 
aquest aspecte. També se que, 
en I'estrategia de desburocratit- 
zació impulsada pel mateix Molt 

Hble. President, el Departament 
promou I'adopció per part de 
diferents serveis, de diverses 
mesures en aquest sentit. Jo, 
que per formació cerco sempre 
racionalitat en la gestió, intenta 
re motivar encara mes els res- 
ponsables en aquest esforq des- 
burocratitzador. 

En aquest sentit, el potencia 
ment dels serveis territorials, l'a- 
gilitat en les comunicacions, I'a 
breujament dels trimits interns, 
la garantia de la seguretat de 
I'administrat en I'adopció d'a- 
cords i la transparencla en les 
resolucions, són objectius que 
desitjarla que tothom tingués 
ben clars en la seva parcelmla de 
responsabilitat. 

De la mateixa manera, pero, 
voldria que el ciutada recone- 
gués I'esforq que els funcionaris 
fan per actuar amb una dedica 
cio i un esperit de servei que, 
sovint, no són prou valorats. Un 
cos adminlstratlu professionalit- 
zat, de reconeguda competen- 
cia, també ha de ser considerat 
com un actiu de la Generalitat i, 
sincerament, penso que hem de 
treballar des del Govern en la 
conformació d'una Administració 
Pública d'aquesta mena. 

Porta d'Europa consolidada 
- Que li sembla intentar resumir 
aquesta entrevista amb I'exempli- 
ficació d'un model? Quin escenari 
creu voste que s1acabar8 cons- 
truint per a la Catalunya de I'any 
1993? 

Be, davant d'una pregunta 
amb un abast tan gran, nomes 
puc fer un esboq de la Catalunya 
que jo em vull imaginar i per a la 
qual vull treballar aquests anys. 
M'imagino una Catalunya que, 
dissortadament, no guanyara 
pes demografic autocton d'una 
manera espectacular, pero que, 
al contrari, podra assimilar mes 
facilment nous corrents immigra- 
toris que poden procedir de 
I'Europa del fred, amb mes renda 
per6 menys forqa de treball, o 
del nord d'Africa, amb mes capa 
citat de treball pero amb un gran 
component de marginalitat i un 
gran def ic i t  cultural. Una 
Catalunya que mantindra el seu 
nivell de renda entre les cinc pri- 
meres comunitats autbnomes, 
per6 en la qual aquest dependre 
cada cop mes del sector de ser- 
veis i de la construcció, estacio- 
nant-se, en proporció, la indus- 
tria de transformació. Una Cata- 
lunya que consolidara el  seu 
paper com a porta d'Europa, que 
veuri millorades les seves comu- 
nicacions, amb I'ample ferroviari 
internacional, i tambe amb el 
creixement del port de Barce- 
lona i de I'aeroport del Prat, i 
amb una més extensa xarxa 
d'autopistes. 

Una Catalunya que estendra la 
funció de capitalitat, que avui 
exerceix Barcelona, a una area 
mes difosa al voltant del Vall& i 
del Baix Llobregat, I que, resi- 
dencialment, arribara fins al  
Maresme, al Garraf i al Penedes. 

Una Catalunya comarcalitza- 
da, on guanyara pes un sistema 
de ciutats mitjanes molt vives. 

Un litoral que bullira: en una 
extensió no mes gran de 5 km, 
ai llarg de tota la costa, s'hi con- 
centrara la proporció mes alta 
de població i quasi tota I'activi- 
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tat turística, la qual cosa recla- 
mara més serveis. En contrapar- 
tida, la batalla de I'estacionalltat 
sera guanyada i podrem amortit- 
zar mes rapidament aquesta 
important despesa. 

Una Catalunya que mlmi ei seu 
territori, que el vulgui conservar, 
millorar i transmetre a les gene- 
racions futures amb orgull. Un 
país sense abocadors incontro- 
lats, amb el tractament de les 
aigües residuals resolt, on es 
controlin les arees d'extraccio 
dels productes del subsol i 
tambe on es tingui consciencia 
de que es el que veritablement 
constitueix un patrimoni ecold- 
gic de vdua i que es el que I'ac- 
tivitat humana pot utilitzar per 
millorar la qualitat de vida dels 
ciutadans. 

Canvi de mentalitat 
- A part de I'interes en una acu- 
rada política urbanística, endevi- 
no una predisposició a una dec¡- 
dida política del medi ambient. 

Penso que s'esta produint un 
canvi qualitatiu en la nostra 
gent, en els sis milions de ciuta- 
dans de Catalunya. 

L'interes pel pais, pel territori, 
aquesta voluntat de mimar-10 
que traspuen les actuacions de 
la nostra administració, no són 
exclusives nostres. Crec que 
tots s'adonen que avui i per al 
futur, el nostre recurs escas i de 
mes valor es el mateix territori. I 
que, en conseqiencia, cal vetllar 
per conservar-10, cal aconseguir 
no maimetre'l en utilitzar-10. La 
qualitat de la nostra vida futura 
depen del fet que els ciutadans, 
tots els ciutadans, siguin cons- 
cients d'aquesta realitat. I de 
mica en mica, aquest canvi de 
mentalitat s'esta produint. 

Les conseqiencies d'aquest 
fet poden ser tremendament 
beneficioses per a la col.lectivi- 
tat, molt mes que I'acció ai'llada 
de I'AdministracIÓ, per valenta i 
decidida que aquesta sigui. 

I ho sera, evidentment! 

J.G.B. O 




